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J E G Y Z Õ K Ö N Y V

Készült: Gádoros  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2013.
július 3-án 1100 órától megtartott rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Dr. Prozlik László polgármester, Dr. Kishonti András alpolgármester,
Fábri  István,  Bencsik  Sándorné,  Kozmer  Imre,  Maronka  Lajos  és
Papp János települési képviselők

Jelen volt tanácskozási
joggal meghívva: Tóth Tibor igazgatási csoportvezető

Libor Zsoltné pénzügyi csoportvezető

Dr.  Prozlik  László  polgármester  tisztelettel  köszönti  a  rendkívüli  testületi  ülésen
megjelenteket.  Köszönti  Szatmári  Sándornét,  a  Progádor  Kft.  ügyvezetőjét.  Köszönti  a
megjelent érdeklődő polgárokat Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert
7  fő  jelen  van.  Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  Bencsik  Sándorné  és  Kozmer  Imre  települési
képviselőket  javasolja,  akiknek a  személyét  a  testület  – 7 igen szavazattal  – egyhangúlag
elfogadja.  Jegyzőkönyvvezetőnek  Bálint  Krisztinát  javasolja,  mellyel  a  testület  –  7  igen
szavazattal – egyhangúlag egyetért. Megkérdezi, ki ért egyet a meghívóban szereplő napirendi
pontok  megtárgyalásával?  A  meghívóban  szereplő  napirendi  pontok  megtárgyalásával  a
Képviselő-testület – 7 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. 

1.) Ravatalozó épületének felújítására pályázati önerő biztosítása

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, áthúzódó beruházásról van szó. Idei évben ennek
ÁFA tartalma van. Az ÁFA-t az önkormányzatnak kell  biztosítani.  Átadja a szót Kozmer
Imrének, a pénzügyi bizottság elnökének.

Kozmer Imre pénzügyi  bizottsági  elnök elmondja,  a pénzügyi  bizottság tárgyalta,  mivel  a
pályázat benyújtásáról döntöttek, ezt a Képviselő-testület szükségesnek és fontosnak tartotta,
hogy ez a beruházás,  felújítás megvalósuljon,  a pénzügyi  bizottság támogatja  a határozati
javaslat elfogadását.

Fábri  István  képviselő  úgy  gondolja,  a  temetőnek  a  felújítása  és  rendezése  szükséges  a
településen.  Nem  igazán  van  megelégedve  a  jelenlegi  renddel.  Ha  sor  kerül  a  felújítási
munkára, akkor olyan emberek csinálják, akik meg is tudják csinálni. Ha úgy csinálják meg,
ahogy az urnafalat, akkor abból a munkából nem kér. Aki átvette, az veheti is a kalapját, mert
az nem munka, ahogy a temetőben az urnafal kinéz. Kéri, ha lesz csinálva, akkor legyen az
becsületesen megcsinálva, ahogy azt kell. Nagyon ráfér a temetőre, hogy bővítésre, felújításra
kerüljön a ravatalozó. Támogatja az előterjesztést. Szeretné, hogy tisztességes munka kerüljön
elvégzésre.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  további  hozzászólás  hiányában  felteszi  szavazásra,  ki  ért
egyet az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásával?
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A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

76/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  kinyilvánítja,  hogy  a
Mezőgazdasági  és  Vidékfejlesztési  Hivatal
156/2012.  (X.  5.)  számú közleménye  alapján
az Európai Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési
Alapból  a  falumegújításra  és  fejlesztésre
vonatkozó támogatás I. célterületére a gádorosi
2001. hrsz-ú 3.1544 ha területű önkormányzati
tulajdonú temetőben lévő ravatalozó bővítése,
felújítása érdekében a 2013-as évre eső ÁFA
összegét,  azaz  789.610  Ft-ot  2013.  évi
költségvetésben  a  fejlesztési  tartalék  terhére
biztosítja.

2.) Bejelentések

- Kábeltelevíziós hálózat bérbeadása

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, június 13-án tárgyalta a testület a kábeltelevíziós
hálózat  bérbeadásáról  szóló  bérleti  megállapodást.  A  gádorosi  „igényeket”  kérték  a
szerződésben rögzíteni. Ezek megtörténtek. A hiányzó nyilatkozat is megérkezett. 25 millió
forint alatt lesz az árbevétele a cégnek. Az átláthatóságról szóló igazolást is megküldték.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök elmondja,  a  pénzügyi  bizottság  úgy támogatta  az
előterjesztést  és  a  szerződés  megkötését,  hogy  amennyiben  megszületnek  a  szükséges
kiegészítések,  amennyiben  rendelkezésre  állnak,  akkor  a  bizottság  támogatja  a  szerződés
megkötését  és  javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  bízza  meg  az  ügyvezetőt  a  szerződés
aláírásával egy éves időtartamra.

Szatmári Sándorné, a Progádor Kft. ügyvezetője elmondja, az ÁSZF augusztus 1-étől élő. A
szerződés  egy évre  készül.  Mindaz,  amiről  a  korábbi  testületi  ülésen  szó  volt,  teljesül  a
szerződésben. Van olyan elgondolás, hogy a legnagyobb csomagot kiegészítenék, belekerülne
a Sportklub, RTL II és Muzsika Tv, mert ezek eléggé kedvelt csatornák. A számlázásnál meg
lesz  erre  a  megfelelő  számlázó  program.  Meg tudják  oldani  a  több céges  számlázással  a
számlakibocsátást az előfizetők felé.

Fábri István képviselő elmondja, gondban volt, hogy tárgyalják-e vagy sem az előterjesztést.
Rövidnek tartotta az időt arra, hogy fel lehessen készülni. Rövidnek tartja az időt arra, hogy
viszonylag  felelősségteljes  döntéseket,  megalapozott  döntéseket  tudjon  hozni.
Összehasonlítani nem is tudta az előző szerződéssel. Jó lett volna, ha a változások ki lettek
volna emelve. Elfogadja az előterjesztést,  a jövő útja ez az itteni lehetőségeket figyelembe
véve. Támogatja az előterjesztés elfogadását.

Dr. Prozlik László polgármester kérdése, mikor várható a minőségi változás?
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Szatmári Sándorné, a Progádor Kft. ügyvezetője elmondja, vannak előírt kötelezettségek. A
30 napos felmondási idő mindenki felé kötelező, szolgáltatók és előfizetők felé is. Meg kell
rendelni a berendezést. Ki kell fizetni a jogdíjat az i-TV fel és az Artisjus felé. Ha hamarabb
megérkezik a vevőberendezés, , és ahol nem NOD-os vétel van, akkor ott hamarabb indítanák
az adást, próbára megnéznék, hogy is működik.

Dr. Prozlik László polgármester felteszi szavazásra az előterjesztésben szereplő 1. határozati
javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a szerződés aláírásával bízzák meg Szatmári Sándorné
ügyezetőt?

A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

77/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  az  i-Tv-vel  kötendő
frekvencia  bérbeadásáról  szóló  szerződést
elfogadja  és  megkötését  támogatja.  Felkéri
Szatmári  Sándornét,  a  Progádor  Kft.
ügyvezetőjét,  hogy  gondoskodjon  a  bérleti
szerződés megkötéséről, annak aláírásáról.
Felelős: Szatmári Sándorné ügyvezető
Határidő: 2013. augusztus 31.

- Tájház pályázati önerő – indikatív ajánlat

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  7.345  ezer  forintot  nyertek  a  tájházra.  A
támogatási összegre adták meg az indikatív ajánlatot. Az ÁFA-t nem tudja az önkormányzat
biztosítani. Az ÁFA-t likvidhitelből lehet biztosítani. Az indikatív ajánlatot részletezi.

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök elmondja, a pénzügyi bizottság támogatja a 7.345.319
forintos  likvidhitel  felvételét,  hogy a  pályázati  célnak  eleget  tudjanak tenni.  Az indikatív
ajánlat elfogadását is támogatja a bizottság.

Dr. Prozlik László polgármester kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet a határozati
javaslat elfogadásával azzal a módosítással, hogy az összegből az ÁFA összegét vegyék ki, és
így a 7.345.319 forint szerepeljen?

A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

78/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  kinyilvánítja,  hogy  a
Helyi  Vidékfejlesztési  Stratégiák  Leader
fejezetének  végrehajtásához  2011-től
nyújtandó  támogatás  pályázati  felhívásának
keretében  a  1027293  azonosító  számú
Települési, kulturális gyűjtemények fejlesztése
célterületre  2011.  11.  15.  napján  benyújtott
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8319511321  azonosító  számon  nyilvántartott
nyertes pályázata alapján megvalósított tájház
költségeinek  kifizetése  érdekében  7.345.319
forint összegű hitelt kíván felvenni a Gádoros
és  Vidéke  Takarékszövetkezettől  a  határozat
mellékletét képező indikatív ajánlat alapján.
Felkéri  a  polgármestert  a  hitelszerződés
megkötésére.
Felelős: Dr. Prozlik László polgármester
Határidő: 2013. július 31.

- Önkormányzat és Hagyományőrző és Faluszépítő Egyesület között kötött támogatási
szerződés hatályon kívül helyezése

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  kamattal  növelt  összeget  az  egyesület
visszafizette az önkormányzat pénztárába.

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök elmondja, a pénzügyi bizottság meggyőződött arról,
hogy  az  egyesület  visszafizette  ezt  a  támogatási  összeget  kamattal  növelt  összegben.  A
bizottság támogatja a 45/2013. (V. 16.) KT. számú határozat hatályon kívül helyezését.

Fábri István képviselő szerint elég nehéz ehhez a témához hozzászólni. Egyszer azért, hogy
volt itt  egy határozat, a 45/2013. (V. 16.) KT. számú határozat, ami törvénysértő volt. Ha
törvénysértő határozat kerül ide, a felett  el lehet siklani,  azt mondani,  hogy „jól van fiúk,
továbbra  is  csináljuk,  átmegy  minden,  törvénysértés  van”.  Nemcsak  a  jegyzőnek,  hanem
másnak  is  van  ebben  közreműködése.  „Ha  így  nem  jó,  akkor  csináljuk  amúgy,  de
mindenféleképpen csináljuk.” Nem szavazta meg. Nem volt ellene a vendégháznak. Továbbra
is azt mondja, hogy nem ez a legfontosabb a településnek. A lélegzete is majdnem megállt,
amikor  meglátta,  hogy  a  vendégház  hogy  néz  ki.  Szabad  egyáltalán  ezek  után  abba  a
vendégházba annyi pénzt belefektetni? Jó volt ez a kijelölés? Azt nézik, hogy hozzuk a pénzt,
hozzuk a pénzt? Mindegy, hogy romba fektetik? Lehet ezt csinálni a történtek után vagy nem?
Akkor mi legyen? Végigviszik mindenáron, amit elképzeltek, tűzön-vízen keresztül.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  támogatási  szerződés  visszavonása  van
napirenden. A falu közepén lévő olyan épületről van szó, ami az önkormányzat tulajdonában
van. Eddig mindig azzal ostorozták, hogy a saját tulajdonára nem fordít az önkormányzat.
Elfogadták, hogy újítsák fel. A civil szervezetnek 100 %-os támogatottsága volt a pályázat
estében.  Azért  pályázott  az  egyesület.  Az  önkormányzatnak  ez  a  berendezésekbe,
kiegészítésekbe  kerül,  600  ezer  forintba.  Ennek  az  épületnek  a  megóvása,  helyreállítása
elengedhetetlen. Az, hogy most olyan állapotban van az épület, ott van felelős kivitelező. A
szerződést  aláírta,  hogy  mit  köteles  teljesíteni.  Az,  hogy  milyen  munkát  végeztek,  az  a
kivitelező kompetenciája. A kivitelező olyan állapotban fogja átadni, amilyen állapotban át
kell adni.
Azért azt a lehetőséget az önkormányzatnak érdemes megragadni, ha olyan pályázat van, ahol
önerőt nem kell fizetni, még az ÁFA-t sem. Ha ezzel a lehetőséggel él az önkormányzat, az
adottság. Van, aki ezt nem kívánja, inkább azt kívánja, hogy az épület legyen lebontva. Most
ez a véleménye egyeseknek. Ha készen lesz, akkor más lesz a vélemény ezzel kapcsolatosan.
Mikor a testület a támogatási szerződést elfogadta, törvényességi oldalon a jegyző jelen volt.
Nem jelezte, hogy törvénysértő. Beszélgetés alapján kiderült, hogy ez így, mint támogatási
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szerződés nem elfogadható. Valami más formát kellett keresni, hogy ha ez az épület átadásra
kerül, teljes felszereltségben működjön. Úgy tud működni, ha berendezések is belekerülnek.
A nélkül lenne egy felújított épület berendezések, kiegészítők nélkül. Ha ezt a lehetőséget az
önkormányzat elszalasztja, lehet azt mondani, hogy a jó gazda gondosságával sem foglalkozik
az épület állagával.
Ezek után megadja a szót Jámborcsik László érdeklődő polgárnak.

Jámborcsik  László  gádorosi lakos  elmondja,  az előterjesztésben szereplő magánszemély ő
volt.  Ő  a  fő  gonosz.  Nem  ő  az  egyetlen,  aki  nem  eszi  meg  ezt  a  dumát.  Értelmesen,
törvényszerűen  kellene  csinálni  a  dolgokat.  Felháborító,  amit  művel  a  hagyományőrző
egyesület és az önkormányzat. Aki igennel szavazott, és ezután is igennel fog szavazni, az
felelősséggel tartozik. Nem fog megállni, ezt a dolgot nem veszi be a mája. Ha nem megy
törvényesen, akkor megpróbál mást. Hogy a jegyző nem hívta fel a figyelmet arra, hogy a
döntés törvénytelen, gondolja, hogy ebben a témában is történnek lépések. Nem ez az első
ilyen eset Gádoroson. A kivitelezőt megkeresi és javasolni fogja neki, hogy abból az épületből
vonuljanak le,  amíg  az  az  épület  nem dől  le.  Ahhoz az  épülethez  nem lett  volna  szabad
hozzányúlni.  Kényszerpálya  van.  Levideózta,  lefényképezte  az  épületet,  ki  fogja  küldeni
Brüsszelbe, onnan jön a Leader pénz.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, ha az önkormányzatnak nem kerül önerejébe, és
ÁFA-jába egy építkezés, beruházás, mindegy honnan jön a pénz, az önkormányzatnak ki kell
használni a lehetőséget. Örülni fog Brüsszel annak, hogy amire adott pénzt, abból a pénzből
meg lett oldva ez a beruházás, ha még romokból is hozzák össze. Nem hiszi, hogy fel nem
kért embereknek kell ebben intézkedni. Vannak megfelelő szakemberek, műszaki ellenőr, aki
ebben dönt. Nem itt fogják eldönteni, hogy melyik falat kell kicserélni. A műszaki ellenőr
amit mond, azt el kell fogadni. A felelősség a kivitelezőé az építéssel kapcsolatosan. Ebben
lehetnek jogos és jogtalan provokátorok is. Nem hiszi, hogy ebben nem szakembereknek kell
dönteni.
További kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet az előterjesztésben
szereplő határozati javaslat elfogadásával?

A Képviselő-testület – 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az alábbi
határozatot hozta:

79/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A Képviselő-testület  a 45/2013. (V. 16.) KT.
számú  határozatát  hatályon  kívül  helyezi.
Felkéri  a  Hagyományőrző  és  Faluszépítő
Egyesületet, hogy a felvett támogatási összeget
az  adózás  rendjéről  szóló  törvényben
meghatározott  kamattal  növelt  összegben  az
önkormányzat  pénztárába  haladéktalanul
fizesse vissza.
Határidő: Azonnal
Felelős:  Kozmer  Imre  Hagyományőrző  és
Faluszépítő Egyesület elnökhelyettese

- Önkormányzat  és  Hagyományőrző  és  Faluszépítő  Egyesület  között  kötendő
kölcsönszerződés
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Dr. Prozlik László polgármester átadja a szót Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnöknek.

Kozmer  Imre  pénzügyi  bizottsági  elnök  elmondja,  a  pénzügyi  bizottság  tárgyalta  az
előterjesztést, javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.

Dr.  Kishonti  András  alpolgármester  elmondja,  elvi  kérdésekkel  nincs  problémája.
Nyilvánvaló, hogy lényegében „ingyen” lehet hozzájutni egy beruházáshoz, akkor azt ki kell
használni.  Hogy törvényes  vagy nem törvényes  úton teszik,  meg,  az a jegyző felelőssége.
Azon nem kellene átugorni. A törvényesség felügyeletét ő látja el ebben a teremben. Nem
emlékszik  rá,  hogy azt  mondta  volna,  hogy törvényes  megoldás.  Az elvi  kérdéssel  nincs
problémája. Mással vannak aggályai. Ez egy pihenőház. Ki fog ebben pihenni? Az rendben
van, hogy felújítják, és a községnek nem fog pénzébe kerülni, karban kell tartani, fenn kell
tartani,  működtetni  kell.  Ha nem teszik,  ugyanarra a sorsra jut,  ahol most  van,  úgy,  hogy
közben vannak olyan önkormányzati épületek a községben, amelyek működnek, és felújításra
szorulnának. Inkább az utóéletével van probléma. Az, hogy hogyan jutnak el a célhoz,  ha
egyébként  törvényes  úton megy,  akkor  semmi  kifogása ellene.  Jó lenne tudni,  hogy ez  a
javaslat törvényes-e, és utána dönteni. Ebből tanulva minden döntés előtt meg fogja kérdezni,
hogy  törvényes-e.  A  törvényesség  képviselője  nyilatkozzon  arról,  hogy  az  a  megoldás
törvényes-e.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, az előző testületi üléseken elhangzott, hogy ki fog
ott  pihenni.  Elmondta  ő  is  és  Bencsik  Sándorné  is,  hogy  többen  vannak  gádorosiak  és
átutazók is és olyanok is, akik csak erre jártak és megkérdezi, hogy hol tud szállást biztosítani.
Biztos, hogy nem lesz minden nap kiadva. A lehetőség meg van Gyopáros közelsége miatt is.
Van olyan Gádorosnál lényegesen kisebb település, ahol ezt megoldották egy évvel ezelőtt, és
nem  akarták  elhinni,  hogy  mekkora  igény  van  rá.  Folyamatosan  vannak  benne.  A
törvényesség  sajnos  a  mai  világban  elkerülheti  az  emberek  figyelmét.  Nem  a  gádorosi
képviselő-testület  az  első  abban  a  tekintetben,  hogy  határozatokat  visszavon  vagy
törvénytelen határozatokat fogad el. Ha rájön, időben próbálja korrigálni. Nem tudja, hogy
miért  nem  jelezte  a  törvénytelenséget.  Majd  megkérdezi.  Tény  az,  hogy  ahol  az
önkormányzati  pénz  minimális,  azt  a  lehetőséget  szerint  meg  kell  oldani  minden
önkormányzati ingatlannál. Kevés olyan önkormányzat ingatlan van, ami felújításra szorulna.
Amit  saját  erőből  kellene  megoldani,azt  nem  tudják,  amit  pályázati  erőből  lehet,  azt
megpróbáljál. Van olyan intézmény, ahol kevés pályázati lehetőség van. Utóbbi időben egy
pályázati lehetőség volt. Nem rossz pályázat miatt, hanem pénzhiány miatt utasították el. Ez
az idősek otthona bővítése volt.
Kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet a határozati javaslat elfogadásával?

A Képviselő-testület – 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – az alábbi
határozatot hozta:

80/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  a  Hagyományőrző  és
Faluszépítő  Egyesület  részére  600.000  Ft
összegű  kölcsönt  nyújt  a  tartalék  terhére.
Egyidejűleg  a  határozat  mellékletét  képező
kölcsönszerződést  jóváhagyja.  Felkéri  Dr.
Kishonti  András  alpolgármestert  a
kölcsönszerződés megkötésére.
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Határidő: Azonnal

- Árvízi helyreállításhoz hozzájárulás

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, megkeresés érkezett a Magyar Önkormányzatok
Szövetségétől, hogy az árvízkárosult településeknek pénzbeli támogatást nyújtsanak az ország
önkormányzatai a megadott államkincstári számlára. Az elvárás az lenne, hogy 50-100 forint
lakosonként összegű támogatást fizessenek. A tartalék terhére valamennyi összeget célszerű
lenne erre a célra fordítani.

Kozmer Imre a pénzügyi bizottság elnöke elmondja, a pénzügyi bizottság javasolja, hogy az
önkormányzat  is  támogassa  az  árvízi  helyreállítást.  A  javaslat  100  ezer  forint  pénzbeli
támogatás az általános tartalék terhére.

Dr. Prozlik László polgármester felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy az árvízvédelmi
munkálatokra, a keletkezett károk helyreállítására 100 ezer forintot biztosítsanak az általános
tartalék terhére, mely összeget a MÁK 10032000-01220122-30000003 számú számlaszámára
utalja át,

A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

81/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  kinyilvánítja,  hogy  az
árvízvédelmi  munkálatokra  és  a  keletkezett
károk helyreállítására 100 ezer forintot biztosít
az  általános  tartalék  terhére.  Kinyilvánítja
tovább,  hogy a  Magyar  Államkincstár  MÁK
10032000-01220122-30000003  számú
számlaszámra átutalja.
Határidő: 2013. július 31.

Dr. Prozlik László polgármester ezek után elmondja, az orosházi kistérségből humán erőforrás
megjelenését  is  kérték,  Tahitótfaluban  5 fő volt  Gádorosról,  aki  részt  vett  a  helyreállítási
munkálatokban.

- Labdarúgó Sport Egyesület kérelme

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  labdarúgó  egyesülettől  kérelem  érkezett.  A
megye 2-ben bent maradtak, a nevezési díjat nem tudják kifizetni. A nevezési díj 107 ezer
forint. A kérelemben 150 ezer forint szerepel. Az éves keretüket kimerítették.

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök elmondja, a pénzügyi bizottság támogatja a labdarúgó
sport egyesület kérelmét oly mértékben, hogy az általános tartalék terhére 100 ezer forintot
támogatásként biztosít ahhoz, hogy a csapat ne essen el az indulási jogtól.
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Dr. Kishonti András alpolgármester elmondja, ez 20 éve így megy. Mikor megcsinálják az
éves költségvetést, ennyit kap az egyesület, plusz augusztusban ki kell fizetni a nevezési díjat.
Sokkal  egyszerűbb  lenne  az  életük,  nem  kéne  erre  visszatérni,  ha  elegendő  pénzt
biztosítanának.

Fábri István képviselő elmondja, a nevezés meglesz, utána működni kell, erre van, lesz pénz?

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  a  tartalék  kezd  kifogyni,  nem  lesz  miről
tárgyalniuk.  Tájékoztatásképp  elmondja,  hogy eddigi  években 2,6  millió  forintot  kapott  a
sportegyesület.  Idén  1,5  millió  forintot  kapott.  Elhasználta  ezt  az  összeget.  Nem  az
önkormányzat kötelessége az egyesületeknek a támogatása. 16 kiemelt egyesület van, aminek
nem kevés pénz osztanak ki. Sportegyesületeknek pályázatot lehetett benyújtani működésre,
tavaly  is  lehetett.  Idei  évben  a  labdarúgó  egyesület  megszerezte  a  regisztrációs  számot.
Pályázatot  nyújtottak  be  eszközbeszerzésre  és  utánpótlás  nevelésre.  2,5  millió  forintra
pályáztak. Nem tudja, hogy mennyit fognak ebből megkapni. Az önkormányzat egyre jobban
az önként vállalt feladatit nem tudja felvállalni, a kötelező feladatokból is alulfinanszírozások
vannak.
Kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a Labdarúgó Sport Egyesület
részére 100 ezer forintot biztosítsanak nevezési díjra az általános tartalék terhére?

A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

82/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  kinyilvánítja,  hogy  a
Labdarúgó  Sport  Egyesület  részére  100  ezer
forint  támogatást  biztosít  nevezési  díjra  az
általános tartalék terhére.
Határidő: Azonnal

Bencsik Sándorné képviselő elmondja,  Kóródi  István kéréssel  fordult  felé,  mely szerint  a
szervátültetettek világjátékán részt vesz, a nevezési díj befizetéséhez kéri a segítséget.

Kozmer Imre pénzügyi bizottsági elnök elmondja, a pénzügyi bizottság tárgyalta a kérelmet,
javaslatuk,  hogy  segítsék  Kóródi  István  Dél-Afrikába  történő  kijutását,  a  60  ezer  forint
nevezési költséget vállalja az önkormányzat az általános tartalék terhére.

Dr. Prozlik László polgármester megkérdezi, ki ért egyet azzal, hogy Kóródi István gádorosi
lakos  részre  60  ezer  forintot  biztosítsanak  a  Dél-Afrikában  megrendezésre  kerülő
szervátültetettek világjátékán történő nevezési díj kifizetéséhez?

A Képviselő-testület  – 7 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás  nélkül  –  az alábbi
határozatot hozta:

83/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  kinyilvánítja,  hogy
Kóródi István gádorosi lakos részére 60 ezer
forintot  biztosít  a  Dél-Afrikában
megrendezésre  kerülő  szervátültetettek
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világjátékán  történő  részvételhez  szükséges
nevezési díj kifizetésére.
Határidő: Azonnal

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, Magyarország az unióban eltérő gazdaságpolitikát
folytat, alkalmaz, munkanélküliség csökkentés, rezsicsökkentés. Ez az eltérő gazdaságpolitika
az  uniónál  „kiverte  a  biztosítékot”.  Próbálnak  nyomást  gyakorolni  Magyarországra  olyan
országok,  multinacionális  cégek,  akik  a  válságot  nem  tudták  kezelni.  A  magyar
gazdaságpolitikát 10 EU-s ország elfogadja. Hasonlóan gondolkodik a multinacionális cégek
megadóztatásán, és a rezsicsökkentésen. Nagy támadás érte Brüsszelen keresztül az országot
főleg a rezsicsökkentés tekintetében. Javasolja, hogy a Képviselő-testület nyilvánítsa ki azt,
hogy  a  kormánynak  a  rezsicsökkentés  iránti  elkötelezettségét  támogatja.  Mondja  ki  a
Képviselő-testület  azt,  hogy  támogatja  a  kormány  rezsicsökkentési  szándékát  a  lakosság,
polgárok védelmében. Megkérdezi, ki ért ezzel egyet?

A Képviselő-testület – 5 igen szavazattal, 2 tartózkodással, ellenszavazat nélkül – az alábbi
határozatot hozta:

84/2013. (VII. 3.) KT. számú határozat:
A  Képviselő-testület  kinyilvánítja,  hogy
támogatja  a  kormány  rezsicsökkentési
szándékát a lakosság, a polgárok védelmében.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, jövő hónap elején lesz a szennyvízcsatorna hálózat
és tisztító telep átadása. Arról, hogy mikor és hol lesz, a Képviselő-testületet és a lakosságot
tájékoztatni fogják.

Dr. Prozlik László polgármester más bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és
az ülést bezárja.

K. m. f.

Dr. Prozlik László Tóth Tibor
polgármester igazgatási csoportvezető

H I T E L E S Í T J Ü K :

Bencsik Sándorné Kozmer Imre
települési képviselő települési képviselő


